
Folketingets Sundhedsudvalg har den 17. juni 2010 stillet følgende spørgsmål 
nr. 657 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares.

Spørgsmål nr. 657:
’’Ministeren bedes oplyse hvad der er baggrunden for, at det netop er kunstig 
befrugtning, der ikke længere skal være en del af det vederlagsfri offentlige 
sundhedstilbud.”

Svar:
Følgende fremgår af aftalen om genopretning af dansk økonomi, maj 2010:

”I lyset af behovet for at prioritere de offentlige udgifter er parterne enige om at 
gennemføre en lovændring, således at kunstig befrugtning ikke længere vil 
være en del af det vederlagsfri offentlige sundhedstilbud.”
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